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Λευκάδα, 13 Μαΐου 2025  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 

1. Υπουργό Υγείας  

κ. Άδωνι Γεωργιάδη 

2. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας 

και Οικονομικών 

κ. Κυριάκο Πιερρακάκη 

3. Υπουργό Εσωτερικών  

κ. Θεόδωρο Λιβάνιο 

 

Θέμα: Έγκριση νέου οργανισμού του Γενικού Νοσοκομείου Λευκάδας 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

το 2019 το Γενικό Νοσοκομείο Λευκάδας μεταφέρθηκε σε νέο κτίριο, πολλαπλάσιας 

έκτασης και δυνατοτήτων, με σκοπό να λειτουργήσουν περισσότερες κλινικές και 

ειδικότητες και να προσφέρεται μεγαλύτερη ποικιλία διαγνωστικών εξετάσεων και ιατρικών 

επεμβάσεων στους πολίτες.  

Ο υφιστάμενος οργανισμός του Νοσοκομείου είχε δημιουργηθεί για ένα Νοσοκομείο 

4.000 τ.μ. ενώ το νέο Νοσοκομείο στεγάζεται σε ένα κτίριο 16.000 τ.μ. Όσο το νέο κτίριο 

βρισκόταν σε βάση κατασκευής, από το 2017, είχε δρομολογηθεί και η έγκριση νέου 

οργανισμού του νοσοκομείου, προκειμένου ακριβώς να μπορούν να εξυπηρετηθούν όλες 

αυτές οι νέες δυνατότητες με το κατάλληλο προσωπικό, ιατρικό, νοσηλευτικό, διοικητικό, 

αλλά και λοιπό βοηθητικό. Μάλιστα τότε είχα καταθέσει και σχετικές ερωτήσεις 

κοινοβουλευτικού ελέγχου (6012/31.05.17, 957/06.11.17 και 7017/11.04.19) 

επισημαίνοντας το μεγάλο πρόβλημα που δημιουργεί η έλλειψη οργανισμού και, κατ’ 

επέκταση, η αδυναμία στελέχωσής του Νοσοκομείου για την ομαλή λειτουργία του. 

Εντέλει, το Νοσοκομείο Λευκάδας υπέβαλε προς έγκριση τον νέο οργανισμό του το 

2019. Πέρα από τις μεγάλες ανάγκες σε επιπλέον ειδικότητες και προσωπικό, μεταξύ των 

τμημάτων που χρειάζονται στελέχωση είναι και η Μονάδα Εντατικής Θεραπείας με 6 κλίνες, 

η οποία είναι ήδη άρτια εξοπλισμένη χωρίς ωστόσο ποτέ να λειτουργήσει λόγω έλλειψης 

προσωπικού.  

Δυστυχώς έκτοτε δεν υπήρξε καμία πρόοδος. Κάθε φορά που χρειαζόταν γιατρός ή 

άλλο προσωπικό γίνονταν τροποποιήσεις θέσεων στον παλιό οργανισμό για να καλυφθούν 

οι θέσεις. Το 2020 το Υπουργείο Υγείας ζήτησε δύο φορές από το Νοσοκομείο και την 6η 
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ΥΠΕ τροποποιήσεις, στις οποίες και οι δύο φορείς ανταποκρίθηκαν άμεσα. Έπειτα από μία 

εκτενέστατη αλληλογραφία και την επιμονή τόσο του Νοσοκομείου και της 6ης ΥΠΕ αλλά και 

τις δικές μου παρεμβάσεις που επεσήμαιναν την ανάγκη να εγκριθεί ο οργανισμός στο 

σύνολό του, με όλες τις αιτούμενες θέσεις, εντέλει το 2022 το Υπουργείο Υγείας προέβη 

στην έκδοση σχεδίου Κ.Υ.Α. και την διαβίβασε στο Υπουργείο Εσωτερικών, χωρίς ωστόσο 

ποτέ να εγκριθεί. 

Επειδή το Γενικό Νοσοκομείο Λευκάδας, μετά την μετεγκατάσταση σε κτίριο 

τετραπλάσιας έκτασης, έχει και πολλαπλάσιες ανάγκες σε προσωπικό, 

Επειδή ο οργανισμός είναι σε εκκρεμότητα ουσιαστικά από το 2017 εμποδίζοντας το 

Νοσοκομείο μας να καλύψει τις ανάγκες που έχει σε προσωπικό αλλά και να συμμετέχει 

στους νέους διαγωνισμούς για προσλήψεις μόνιμου ιατρικού, νοσηλευτικού και λοιπού 

προσωπικού που προκηρύσσει η Κυβέρνηση,  

Επειδή η παροχή ποιοτικών υπηρεσιών υγείας στους  χιλιάδες μόνιμους κατοίκους 

της Λευκάδας, των γύρω περιοχών που εξυπηρετεί, και στους εκατοντάδες χιλιάδες 

επισκέπτες μας εξαρτάται από την άρτια στελέχωση του Νοσοκομείου μας,  

 

Ερωτώνται οι κύριοι Υπουργοί: 

 

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε και με τι χρονοδιάγραμμα, προκειμένου να 

προχωρήσει το Προεδρικό Διάταγμα για τον νέο οργανισμό του Γενικού Νοσοκομείου 

Λευκάδας; 

 

  Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ 

 

 

    Αθανάσιος Καββαδάς 

   Βουλευτής Ν. Λευκάδας 
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